
V sobotu 29. 11. 2014 se uskutečnily vánoční trhy.
Přípravy vrcholily koncem listopadu. Ráno v devět
hodin jsme přijeli před naši školu a začali nakládat
zboží. Když jsme vše naložili, jeli jsme před zdravotní
středisko. Tady už byly postaveny dřevěné stánky a
my jsme do nich nanosili naše výrobky. Prostřeli jsme
ubrus a hezky naaranžovali produkty. Po desáté
hodině začali chodit první zákazníci. Prodávali se zde
perníčky, ozdoby na stromečky a hlavně jmelí. Trhy se
vydařily a i přes velkou zimu jsme utržili hodně peněz.

Maru a Hani Felixovy, 7. A

První adventní neděli se na náměstí rozsvěcel vánoční
stromeček. V 17.00 hodin malé mažoretky svým
vystoupením celou akci zahájily. Pan starosta všechny
přivítal úvodním slovem a díky překvapení – zacinkání
zvonečky dětmi ze sborů - se rozsvítil stromeček. Zazářil
modrými a stříbrnými světýlky. Poté sbor zazpíval několik
písniček a nakonec vystoupil orchestr ze ZUŠ pod vedením
pana učitele Votruby. Byl to moc povedený začátek adventu.

Tereza Bláhová, Lucie Radějová 8.A

Ve čtvrtek 28. listopadu měla naše třída besedu s panem Marcelem Hájkem. Beseda se
uskutečnila v rámci projektu Příběhy bezpráví, do kterého je naše škola zapojena již
několik let. MUDr. Hájek nám vyprávěl o Sametové revoluci, protože v roce 1989 byl

předsedou koordinačního stávkového
výboru plzeňských vysokých škol, a tak
patřil mezi ty, kteří ovlivňovali události v
Plzni. Pan Hájek nás seznámil nejen s
průběhem revoluce v Plzni, ale
zavzpomínal i na dobu před Sametovou
revolucí, na perzekuci ze strany režimu,
které byl vystaven.

Tomáš Schenk, 9. tř.
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DDii vvaaddeell nn íí ppřřeeddssttaavveenn íí pprroo 11 .. –– 44.. ttřříídduu
Dne 4. prosince šl i žáci prvního stupně do Lidového domu na divadelní představení O
princezně, čertu Luciášovi a makových buchtách. Pohádka byla o čertech, takže se do
čertovského týdne hodila.

V. Hofman, Čipryč, 4. A
VVýýll eett ddoo KKooll oovvččee
V úterý 25. l istopadu jsme se učil i jen čtyři hodiny. Pak
jsme šli na oběd a po něm vyrazil i na autobus. Nejdříve
bylo všechno dobré, ale v Poděvousích se to stalo…
„chcípnul“ nám autobus. Museli jsme tedy čekat, až
při jede další autobus z Plzně. Když při jel , tak jsme
nastoupil i a konečně dorazil i do Kolovče. Tam jsme
zamíři l i do muzea keramiky. Nejdříve nám pán ukázal, jak
se dělá keramika, a potom jsme šli dál. Paní průvodkyně
nám ukázala staré stroje a také nám představila stará
řemesla. Byl tam i mlýn na staré báby. Bab se tam naházelo 7 po hlavě a vylezla jedna krásná
žena po nohou. Když jsme si všechno prohlédl i , tak jsme si šl i ještě koupit nějaký dáreček z
keramiky. Když jsme při jel i ke škole, už tu na nás čekali rodiče.
Moc se nám to líbi lo.

T. Strousek, M. Horníková, 4. BVVýýrroobbkkyy nnaa vváánnooččnn íí ttrrhhyy
24. l istopadu byl den otevřených dveří a u nás ve třídě jsme se pusti l i do výroby na vánoční trhy.
Byli jsme rozděleni do 5 skupin. Jedna skupina vyráběla perníčky, druhá zdobila vlnové
stromečky, třetí stromečky ze špejlí omotaných provázkem a čtvrtá a pátá skupina zdobila klasy
ovsa. Z těsta se nejdříve vyrobil i sněhuláci, poté chaloupky a nakonec vločka. To všechno se
postavilo na předem připravenou placku těsta, zabali lo a perníčky byly hotové. Stromečky se
zdobily hodně podobně.
Zdobily se třpytkami, korálky, krápníky atd. . . Byla to nádhera. Poslední dvě skupiny zdobily
oves. Od paní učitelky dostaly kousek alobalu a úzké barevné lepenky. Každý klas se musel
obalit. Bylo to hodně práce. Klas se mohl obalit kouskem alobalu nebo malým kouskem lepenky.
Bylo to náročné, ale zvládl i jsme to. Po odpoledním vyučování jsme ještě vyrobil i pár přáníček.
Tento den se nám moc líbi l !
((NNee))ppoovveeddeennýý vvýýll eett ddoo ppll aanneettáárrii aa
8. prosince jsme se vydali na výlet do planetária. Měli jsme sraz v 7:40 na nádraží. Nastoupil i
jsme do vlaku a ujel i jsme jen 550 metrů, než do nás narazilo auto. 20 minut jsme čekali ve
vlaku a nikdo nám neřel, co se děje, pak paní průvodčí oznámila nehodu. Vystoupil i jsme z
vlaku a čekali jsme 30 minut na náhradní autobus, který nás dovezl do Holýšova na nádraží,
kde na nás už čekal vlak. Poté jsme už v pořádku dorazil i do Plzně. Měli jsme štěstí, že
promítání začalo až v 1 0:30, takže jsme si oddechli . Viděl i jsme 3D filmy: Podzimní obloha nad
Plzní a ještě lepší fi lm Jsme vetřelci. Bylo to o tom, jestl i jsme ve vesmíru sami. My si myslíme,
že nejsme sami, ale nemáme důkaz. Možná se život objeví na Marsu, možná na Europě. To
nikdo neví. Ale my si prostě myslíme, že NEJSME VE VESMÍRU SAMI! ! ! Planetárium bylo
super! ! !

K. Forstová, A. Kučerová, 5. A
VVyyssttoouuppeenn íí pprroo sseenn ii oorryy vv BBeettll éémměě nnaa ffaařřee
Ve středu 1 0. prosince se v Betlémě ve Staňkově uskutečnilo vystoupení pěveckého sboru pro
seniory. Celým programem provázely Linda Malíková a Adéla Dudová. Setkání začalo okolo 1 3.
hodiny. Diváci mohli slyšet vánoční příběhy, které vyprávěli El iška Jáchimová, Vítek Hofman,
Soňa Kreysová a Kamila Felixová. Sbor zazpíval koledy. Podle potlesku si myslíme, že se nám
vystoupení povedlo, a doufáme, že příští rok se zde sejdeme znovu.

L. Malíková, A. Dudová , 6.A



OOll yymmppii ááddaa vv ččeesskkéémm jjaazzyyccee
Dne 1 0.1 2 u nás v 8.B někteří dobrovolníci psal i školní kolo olympiády v českém jazyce.
Přihlási lo se 7 lidí. Atmosféra byla kl idná i poté, co nám paní učitelka Suchá rozdala zadání.
Bylo zapotřebí vyřešit 6 úkolů. Úkoly se daly vyřešit dobře, ale nedá se říct, že by to bylo
primitivní, spíše záleželo na tom, jaký cit máme k
našemu rodnému jazyku. Musím říct, že i takové školní
kolo olympiády vám něco dá, za pokus to vždy stojí.

K. Bártová, 8. B

MMiikkuu ll áášš,, aanndděěll aa ččeerrttii
V pátek 5. prosince přišl i na naši školu opět zástupci
pekelné říše, aby potrestal i hříšníky. Naštěstí je
doprovázel i dobrosrdečný Mikuláš a anděl. Ti zase pro
změnu těm hodným dali alespoň malinký dáreček.

NNáávvššttěěvvaa žžáákkůů zz nněěmmeecckkéé šškkooll yy vv RReeggeennssttaauu ffuu
V říjnu se uskutečnilo setkání našich a německých
žáků v Regenstaufu. V listopadu při jely děti z
Regenstaufu do naší školy. Po příjezdu je čekalo
občerstvení ve školní jídelně. Poté jsme se přemísti l i
nahoru do podkroví a tam nás očekávaly pracovnice
z Tandemu, které si pro nás připravily různé
seznamovací hry. Byli jsme rozděleni na dvě skupiny.
V první polovině společně stráveného dne jsme
utvoři l i kroužek a snažil i se zapamatovat co nejvíce
jmen našich kamarádů z Německa. Poté nastal čas
oběda. Následovala skupinová práce „Zachraňte
vajíčko.“

Během krátkého pobytu německých žáků naše paní ředitelka a paní zástupkyně z Německa
slavnostně otevřely oddíl německy psané literatury v naší žákovské knihovně. Takže si každý
může zajít vypůjčit nejen knížku v českém jazyce, ale i v jazyce německém. Na konci jsme se
rozloučil i , němečtí kamarádi si dal i svačinu a odjel i zpět do Regenstaufu.
Myslíme si, že tento den se vydaři l a všichni odešl i s úsměvem na tváři!

T. Bufková, S. Faitová, L. Kadlecová, V. Hrnčíř, 8. A

NNáávvššttěěvvaa kkeerraammii cckkéé dd ííll nnyy vv OOssvvrraaččíínněě
V úterý 2. prosince jela třída 6.A s paní uč. Zámostnou
do keramické dílny. Každý z nás si tam vyrobil adventní
věnec. Věnce byl různých tvarů, např. jako rybičky,
srdíčka, stromeček… Každý zaplati l 1 80 Kč. Teď
čekáme, až se nám naše výtvory vypálí. Ve škole je
pomalujeme a odneseme domů.

L. Malíková, A. Dudová , 6.A
V úterý jsme s paní učitelkou Janskou navštívi l i
keramickou dílnu v Osvračíně. Jel i jsme vlakem po
čtvrté vyučovací hodině. V dílně jsme si mohli vyrobit
vánoční svícny. Kdo měl svícen hotový, mohl si

vykrajovat vánoční motivy. Někdo, kdo byl šikovný, mohl si dokonce vyrobit hrneček nebo
mističku. Někteří vyráběli cedulky na dveře od svého pokoje. Když jsme práci dokončil i , vydali
jsme se zpět na vlak. V dílně se nám moc líbi lo a těšíme se na naše výrobky.

Maru a Hani Felixovy, 7. A



CCooccaa CCooll aa ŠŠkkooll sskkýý ppoohháárr-- hhooššii
V úterý 29. září se kluci z druhého stupně zúčastni l i předkola Coca Cola Školského poháru. Hrál i
proti klukům z kolovečské školy. Po prvním poločase byl stav 0:0 i přesto, že naši kluci měli
spoustu šancí. Ve druhém poločase jsme po hezké akci dal i gól, když zavěsil Tonda Kolros.
Ovšem soupeř brzy vyrovnal a zápas skončil 1 :1 , a proto přišly na řadu penalty. Našim klukům
se daři lo, a tak dali všechny penalty, a navíc Fil ip Gabriel , náš brankář, vychytal dvě penalty, a
tím pádem postupujeme do prvního kola.
4. l istopadu se kluci zúčastni l i dalšího kola fotbalového turnaje Coca Cola Školský pohár.
Tentokrát nás čekali hned tři soupeři. První zápas jsme vyhrál i s Heřmanovou Hutí 4:0. V
druhém zápase nás čekal Merklín. Kluci si vedl i opět dobře a vyhrál i 5:0. Nakonec nás čekal
nejtěžší soupeř - Přeštice, které při jely s tím, že jsou jasným vítězem této skupiny, a podle toho
se také celý den chovaly, včetně jej ich pana učitele. Kluci ale zabojovali a vyhrál i 1 :0. Na jaře
nás tedy jako vítěze skupiny čeká další kolo.
CCooccaa CCooll aa ŠŠkkooll sskkýý ppoohháárr -- dd íívvkkyy
Také dívky druhého stupně se zúčastni ly Coca Cola Školského poháru ve fotbale. Hrálo se na
hřišti ve Staňkově, kde holky přišlo podpořit mnoho diváků. Dívky se utkaly se stodskými
žačkami. A protože se naše dívky od loňského roku výrazně zlepšily, zápas skončil naším
vítězstvím. Tím jsme si vybojovali postup do dalšího kola, ve kterém se na jaře utkáme s
družstvy jedné plzeňské školy, Klenčí a Velhartic.
SSppoorrttoovvnn íí ll ii ggaa šškkooll –– ffll oorrbbaall kkll uuccii
1 1 . l istopadu se kluci zúčastni l i okrskového kola Sportovní l igy škol ve florbale v Horšovském
Týně.
V prvním zápase náš čekal Holýšov, se kterým je to vždy derby, ale naši kluci si s Holýšovem
hravě poradil i a zápas skončil 2:0. V druhém zápase kluky čekal největší soupeř dne, a tím byl
Horšovský Týn. Naši kluci přestal i úplně hrát a prohrál i 4:2. V dalším zápase si naši uvědomil i ,
že takhle to nepůjde, a Blížejov jasně přehrál i 4:0. Dále nás čekaly Poběžovice a byl to
vyrovnaný zápas s výsledkem 2:2. Musely rozhodnout nájezdy. Díky našemu skvělému brankáři
jsme vyhrál i . V posledním zápase jsme porazil i Bělou nad Radbuzou 1 :0. Celkově jsme skončil i
na druhém místě a postoupil i do dalšího, a to okresního kola, které se bude konat v
Domažlicích.
SSppoorrttoovvnn íí ppoohháárr šškkooll –– ffll oorrbbaall dd íívvkkyy
Dne 1 4. l istpadu jsme vyrazil i do Domažlic obhajovat naše kvality ve florbale v kategori i dívek, a
to jak v mladší ( 6. - 7. třída ), tak ve starší (8.- 9. třída ) kategori i . Očekávali jsme výborný
výsledek, a to hlavně v té starší katergori i , kde velké sportovkyně – Soňa Arrammachová, Terky
Geigerová a Chvátalová a Sára Faitová tajně doufaly v první místo a postup do krajského kola.
Také proto všechny své zápasy vyhrály a čekalo je finále, kde bohužel prohrály na nájezdy a
byly velice zklamané. Přesto si myslíme, že druhé místo je výborný výsledek. O to více
překvapily mladší dívky, které svoji kategori i vyhrály a zajisti ly si postup do krajského kola.
SSttrreeeett hhookkeejj bbaall ccuupp 220011 44
Tento turnaj je organizován hokejbalovým klubem Plzeň pod záštitou Plzeňského kraje. Po
loňských dvou úspěšných okresních kolech tohoto turnaje a výborně odehraném krajském
semifinále jsme postoupil i až do krajského finále. Toto finále se hrálo v hokejbalové hale v Plzni
na Lochotíně. Pro nás byl zážitek i samotné navštívení tohoto nádherného sportovního stánku.
Turnaje se účastni lo celkem deset družstev, která byla rozdělena do dvou skupin. V naší skupině
jsme hrál i vel ice obstojně a skončil i jsme na třetím místě. Turnaj byl koncipován tak, že i
poslední ze skupiny měl ještě šanci na celkové vítězství. My jsme nakonec bojovali o páté až
osmé místo a skončil i právě osmí. Na to, že jsme se turnaje zúčastni l i poprvé, to byl obrovský
úspěch, vždyť jsme do kraje nepusti l i ani loňské celkové vítěze Domažlice a bojovnou Kdyni. Za
své umístění jsme obdrželi pohár a Matěj Bozděch také cenu pro našeho nejlepšího hráče.

Z. Valečka




